

Summer School Refund Policy

夏令營退費標準

- Tuition, lunch, and bus fees are preferred payable in New Taiwan Dollars (NTD\$).
學費、午餐費、校車費用皆以新台幣計算。
- After you pay the tuition and bus fee, we will start to arrange a bus for your child and notify you of the bus schedule a week before the summer school starts.
在您繳交學費及校車費用後，我們會開始安排孩子的校車事宜，並於夏令營開學前一周通知您校車搭車時間。
- If a student withdraws before the first day of summer school, he or she shall receive 90% refund of payment.
若學生於夏令營開學前提出退費，應退所有繳納費用的百分之九十。
- If a student withdraws within the 1st week, he or she shall receive 70% refund of payment.
若學生於夏令營開學第一週內提出退費，應退所有繳納費用之百分之七十。
- If a student withdraws after the 1st week, he or she shall receive no refund of payment.
若學生於夏令營開學第一週後提出退費，所有繳納費用將不予以退費。
- Thank you for applying for summer camp at TAAS. We believe this is the best educational environment for your child to learn not only knowledge, but also the most wonderful thing – LOVE.
感謝您的配合，TAAS 將會是您最好的選擇。我們相信在 TAAS，孩子們學到的不只是課本上的知識，更多的是如何去愛他人並分享愛。

If you request a refund, please write a letter or email us and provide your banking information. If you have any further question, please contact the office at 02-2861-6400.

Thank you!

若您有退費需求，請以書面提出申請並提供您的銀行帳戶資訊。如有任何疑問，請洽詢 TAAS 辦公室 02-2861-6400。

